



What's on the table? Capture the flavours of 2023

誰將領跑2023年餐飲市場？



Asia's discerning customers are always looking for brand-new bites to satisfy their appetite, and that's why HOFEX has been keeping an eye on the best and emerging brands in the market. Returning to the HKCEC from 10 to 12 May 2023, the all-time favourite Food & Hospitality tradeshow will present trending flavours from all around the world, spanning across sectors such as meat, seafood, snacks, coffee and more. Check them out below!

亞洲的饕客對飲食的要求一向甚高，並不斷追求創新口味。為滿足消費者的味蕾，HOFEX致力從世界各地搜羅優質品牌，並帶來最新餐飲趨勢，讓各界專才能夠緊貼行業動向。下屆HOFEX將於2023年5月10至12日假香港會議中心舉行，匯聚環球上乘及新興品牌，涵蓋肉類、海鮮、零食和咖啡等多個範疇，立即一探究竟！



Top F&B brands on display
呈獻最佳餐飲品牌



Join your peers to get a slice of the pie!
立即參展，於餐飲市場爭一席位！



SME Export Marketing Fund
中小企業市場推廣基金

SME Export Marketing Fund (EMF) has been expanded to cover large-scale exhibitions targeting the local market as well as online exhibitions, and the eligibility criteria has been relaxed to cover non-listed enterprises till 30th June, 2026. Cumulative amount for each enterprise has been increased from HK\$800,000 to HK\$1,000,000. Eligible Hong Kong exhibitors may apply and to save up to 50% exhibiting costs!



「中小企業市場推廣基金」已擴大資助範圍至涵蓋以本地市場為目標及具規模的展覽會和網上展覽會；以及放寬只限中小企業申請的要求至2026年6月底。每家企業（非上市企業）的累計資助上限由80萬元增至100萬元。合資格的參展商可申請及節省高達50%的參展費用！

Source 資料來源：Funding Schemes, Trade and Industry Department 工業貿易署資助計劃

Organiser: Informa Markets

1701-05, 17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

+852 3709 4981

exhibit@hofex.com

Follow us: HOFEX.HK HOFEXHK